
 
 
 
SPRAWOZDANIE ROCZNE Z DZIAŁALNOŚCI  
ZARZĄDU OSIEDLA ZOFIÓWKA ZA ROK 2023. 
 
 
      Z racji tego, że rok 2023 był rokiem wyborczym do Zarządów Osiedli i Sołectw Zarząd Osiedla 
Zofiówka zmienił się po wyborach. Do kwietnia skład Zarządu: Bogusława Marchewka-przew. Zarządu 
oraz członkowie - Anna Agata, Osowska Krystyna, Sławomir Sobczak . Od miesiąca kwietnia skład 
Zarządu Osiedla Zofiówka - przew. zarządu Bogusława Marchewka oraz członkowie - Anna Agata, 
Górniak Adam, Jadwiga Gawlikowska oraz Soroczyński Janusz. 
Zadania wykonane w roku 2023: 
1. Kilkukrotne interwencje telefoniczne w sprawie nieodśnieżonych dróg i chodników. 
2. Kilkukrotne interwencje telefoniczne w sprawie wykosu traw. Trawa albo nie była skoszona, albo jej 
wykonanie było nieprawidłowe. 
3. Kilkukrotne interwencje telefoniczne w sprawie dziurawych dróg osiedlowych. Dziury były łatane na 
jesień a jeżeli już doszło do łatania to sposób wykonania tego był bezsensowny, ponieważ polegał na 
rzuceniu łopaty asfaltu w dziurę i utwardzeniu łopatą. niestety, po tygodniu stan dróg powracał do 
wersji pierwotnej. 
4. Interwencja osobista u władz miasta Jastrzębie-Zdrój oraz dyr. MOK-u oraz przew. Rady Miasta  
p. Piotra Szeredy w sprawie świetlicy Iskierka, która zakwalifikowana była do zamknięcia. Niestety 
interwencje nie przyniosły pozytywnego rezultatu. Władze miasta umywały ręce, przew. Rady Miasta 
nie był zainteresowany naszym problemem a dyr. MOK-u żądał aby w okresie letnim dzieci w 100% 
przebywały na świetlicy. Poza tym dyr.  MOK-u zasugerował, żeby dzieci jeździły do parku do Zdroju.  
a zamknięcie świetlicy tłumaczył oszczędnościami. Niestety , oszczędności te są kosztem dzieci ,których 
"mocni " tego miasta wpychają w komputer i używki. 
5. Współorganizowanie dwóch konkursów w PPP im. Misia Uszatka poprzez zakup nagród. 
6. Wydanie opinii w sprawie umieszczenia nowych znaków drogowych na osiedlu Zofiówka. 
7. Poparcie inicjatywy mieszkańców Osiedla Zofiówka należącego do Spółdzielni Nowa w sprawie 
budowy parkingu. 
8. Złożenie wniosku do Budżetu Obywatelskiego na rok 2024 przez. przew. zarządu osiedla - dalszy ciąg 
wymiany oświetlenia ulicznego; wymiana słupów betonowych na żeliwne oraz lampy ledowe. 
9. Rozmowy z mieszkańcami, udzielanie informacji zainteresowanym w miarę swojej wiedzy. 
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